

FAITH FOUNDATIONS

I'm Saved... Now What

信仰根基系列

我得救了...然後呢

Lesson 12 / 第十二堂：

**Trust and Obey
信靠順服**

I'll go your way, come what may, Lord I surrender
to you. I vow to always be true, to hold on to you
till the end.

我要行走你的道路，无论发生何事，主啊，我
臣服于你。对你，我定意永远真诚，至死忠心
。

All to Jesus, I surrender, all to Him I freely give.
Worldly pleasures all forsaken. I will ever love and
trust Him. I surrender all.

向耶稣，我完全献上，倾我之所有。世上逸乐
皆舍弃。我要永远爱祂，信靠祂。我献上一切
。

1. A life that truly knows God is a life that obeys God

1. **真正认识神的生命就是顺服神的生活**

3 And by this we know that we have come to know him, if we keep his commandments.

4 Whoever says "I know him" but does not keep his commandments is a liar, and the truth is not in him,

5 but whoever keeps his word, in him truly the love of God is perfected. By this we may know that we are in him:

6 whoever says he abides in him ought to walk in the same way in which he walked.

3 我們若遵守他的誠命、就曉得是認識他。

4 人若說我認識他、卻不遵守他的誠命、便是說謊話的、真理也不在他心裡了。

5 凡遵守主道的、愛在神的心在他裡面、實是完全的、從此我們知道我們是在主裡面。

6 人若說他住在主裡面、就該自己照主所行的去行。

1. A life that truly knows God is a life that obeys God

1. **真正认识神的生命就是顺服神的生活**

2. A life that truly knows God is a life that trusts in God


2. **真正认识神的生命就是信靠神的生活**

Proverbs 3:5

5 Trust in the LORD with all your heart, and do not lean on your own understanding.

箴言 3:5

5 你要專心仰賴耶和華、不可倚靠自己的聰明。



你会先去找谁?

Who do you go to first?

A silhouette of a person standing with their hands raised in a gesture of prayer or worship, set against a warm, orange-hued sunset background. The person is positioned on the right side of the frame, facing left. The text is overlaid on the left side of the image, enclosed in a white rectangular box.

当你因信靠神而顺服它、你就会经历到神!
When you trust in God enough to obey Him,
you will always experience Him!